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Protokół Nr 10 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Więcborku, odbytego  

w dniu 20.04.2016r. 

 

Posiedzenie odbyło się w salce narad Urzędu Miejskiego w Więcborku. 

 

Spotkanie trwało od godz. 12:00 – 12:30 

 

Obecność według załączonej listy obecności. 

 

Spoza Komisji w spotkaniu uczestniczyli: 

 

1. Burmistrz Więcborka    - Waldemar Kuszewski 

2. Kierownik Referatu Inwestycji, 

Planowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami UM w Więcborku  - Michał Bąk 

 

 

Rozpoczynając spotkanie Przewodniczący Komisji p. Jacek Kabattek powitał wszystkich 

zebranych i przypomniał, że przedmiotem obrad jest rozpatrzenie skargi wniesionej przez 

mieszkańca Więcborka na Burmistrza Więcborka, wypracowanie opinii Komisji, która 

stanowić będzie jednocześnie uzasadnienie do projektu uchwały w ww. sprawie oraz sprawy 

różne. 

 

Z racji tego, iż wszyscy członkowie Komisji oraz Burmistrz Więcborka otrzymali kserokopię 

przedmiotowego pisma Przewodniczący Komisji poprosił, aby Burmistrz ustosunkował się 

do stawianych w nim zarzutów.   

 

Burmistrz Więcborka powiedział, że w budżecie Gminy Więcbork corocznie ujmowane są 

inwestycje polegające na budowie nowych punktów świetlnych i w takim zakresie, na jaki 

pozwalają środki finansowe są one realizowane. Podstawą do umieszczenia tych inwestycji  

w budżecie są wnioski składane w kwestii oświetlenia na zebraniach wiejskich, czy te 

zgłaszane przez radnych w interpelacjach. Wszystkie postulaty są weryfikowane pod 

względem możliwości finansowych i technicznych, następnie realizowane wg pewnych 

przyjętych priorytetów. Według niego zarzuty skarżącego są bezpodstawne i nie mają 

odzwierciedlenia w rzeczywistych działaniach Gminy w przedmiotowym zakresie. 

 

Kierownik Referatu UM podał, że w roku 2015 na terenie miasta powstało dziewiętnaście 

nowych punktów świetlnych, a na rok bieżący zaplanowano budowę kolejnych – docelowo  

w liczbie dziesięciu, w mieście Więcbork oraz w postaci lamp dowieszonych na punktach już 

istniejących znajdujących się na terenie gminy / sołectwa gminy Więcbork/.  

 

Burmistrz Więcborka podał również, że oprócz wniosków dotyczących nowych punktów 

świetlnych pojawiają się również te, które dotyczą ograniczenia ilości palących się świateł  

i wyłączanie, co drugiej palącej się lampy oraz takie. Które zakładają całkowite wyłączenie 

oświetlenia w określonych godzinach nocnych. Wskazał również, że inicjuje spotkania  

z firmami energetycznymi szukając alternatywnych i tańszych sposobów oświetlenia  
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w gminie, w postaci np. lamp solarnych. Ponadto budżet Gminy obejmuje zaspokajanie wielu 

innych ważnych zbiorowych potrzeb wspólnoty takich np. w dziedzinie oświaty, dróg 

gminnych itd. 

 

Kierownik Referatu UM nawiązał z kolei do zarzutu dotyczącego wytyczania dróg mówiąc, 

że w obrocie prawnym istnieje uchwała Rady Miejskiej w Więcborku Nr XV/118/2007 z dnia 

12 grudnia 2007r. nadająca nazwy ulicom, o których mowa, ale nie ma w niej nakazu ich 

wytyczenia. Uchwała ta była konsekwencją uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego między ulicami Gdańską i I Armii 

Wojska Polskiego oraz północną granicą miasta Więcbork zatwierdzonego uchwałą | 

Nr IX/74/2007 Rady Miejskiej w Więcborku z dnia 28 czerwca 2077r. (Dz. Urz. Woj. Kuj. – 

Pom. z 2007r., Nr 113, poz. 1704). Plan ten ustalił lokalizację przedmiotowych dróg, a zatem 

wskazane było ustalenie dla nich nazw. Od roku 2007 drogi na tym terenie są sukcesywnie 

przejmowane przez Gminę Więcbork od prywatnych właścicieli oraz od Agencji 

Nieruchomości Rolnych. Natomiast konieczność wytyczenia i wyrównania dróg zachodzi  

w chwili rozwoju zabudowy, i zapewnienia dojazdu na terenach przyległych do ulic. 

 

Reasumując powyższe członkowie Komisji uznali iż zarzuty stawiane wobec Burmistrza 

Więcborka przez Pana Tomasza Bracka są bezpodstawne. Burmistrz realizuje założenia 

budżetu Gminy Więcbork w zakresie inwestycji, w tym również tych związanych z budową 

oświetlenia, zatwierdzone przez Radę Miejską. Wielkość tych inwestycji jest adekwatna do 

możliwości finansowych Samorządu w tym względzie i świadomości konieczności 

zaspokojenia innych ważnych zbiorowych potrzeb wspólnoty np. w zakresie oświaty, pomocy 

społecznej, dróg gminnych itd. Nie znajduje też swojego uzasadnienia zarzut nie wytyczenia 

dróg  na Osiedlu Piastowskim, gdyż takowe następuje w momencie, kiedy przy wskazanych 

ulicach rozpoczynają się prace budowlane. 

 

Przewodniczący Komisji biorąc pod uwagę opinię członków poprosił o przegłosowanie 

stanowiska Komisji w kwestii bezzasadności skargi. 

 

Obecnych 5 radnych 

 

Opinia Komisji jednomyślnie pozytywna 

 

W sprawach różnych radny Jan Antczak pytał, kiedy zostanie sfinalizowana sprzedaż 

drogi na rzecz mieszkańca sołectwa Runowo Krajeńskie p. Malek. 

 

Kierownik Referatu UM odpowiedział, że sprawa jest w trakcie realizacji ale jeżeli radny 

chce znać szczegóły, to po posiedzeniu zaprasza do biura. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Prot. I. Mrozek 

 

Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej 

 

/-/ Jacek Kabattek 


